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Zápis z jednání č. 1/2023 

 
 
 

Datum konání: 30. 01. 2023           

Místo konání:  velká zasedací místnost 

Přítomni:  Pavel Krakovský, DiS., Mgr. Hana Bednaříková, Ing. Jaroslav Vlach, Ing. Michal 

Selucký, Ing. arch. Vladimír Bílý, Ing. arch. Martina Černá, Ing. Miloslav Doležal 

Omluveni: --- 

Neomluveni: --- 

Hosté:   Roman Pekárek – vedoucí ORM 

Zapisovatel:  Roman Pekárek 

Ověřovatelka: Mgr. Hana Bednaříková  

Čas konání: 17:00 – 19:00 

 

 

Program jednání: 

1. Schválení programu, volba zapisovatele a ověřovatele zápisu 

2. Program rozvoje města 2022 – 2026 (připomínkování a příp. doplnění návrhu)  

3. Projednání PD a návrhy variant řešení ul. Ivana Javora 

4. Projednání PD a návrhy variant řešení komunikací a parkování sídliště Za Stadionem III. etapa   

5. Projednání PD a návrhy variant řešení ul. Jiráskova 

6. Dům s architektonickým ateliérem a bytem správce, ul. Nětčická, arch. Králíček  

7. Různé 

 

Průběh jednání: 

Předseda komise zahájil jednání přivítáním všech přítomných a předáním jmenovacích dekretů 

jednotlivým členům.  

 

ad. 1. Schválení programu, volba ověřovatele zápisu 

Předseda komise představil program jednání a navrhl Mgr. Hanu Bednaříkovou, jako ověřovatelku 

zápisu.  

Hlasování: 7-0-0   

 

ad. 2. Program rozvoje města 2022 – 2026 

Členům komise byl představen návrh Programu rozvoje města na roky 2022 – 2026.  

Komise souhlasí s předloženým návrhem a požadují doplnit do části č. 4 Doprava a bezpečnost:  

Bod 11 Společný apel na Správu železnic na dokončení elektrifikace železnice a s tím související 

zrychlení vlakového spojení Kyjov - Brno.  

Návrh byl podaný Ing. Miloslavem Doleželem  s návrhem ostatní členové souhlasili.  
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ad. 3. Projednání PD a návrhy variant řešení ul. Ivana Javora 

Komisi byly předloženy varianty řešení úpravy komunikace, chodníků a parkovacích stání ul. Ivana 

Javora (souběžná jednosměrná ulice s ulicí Boršovskou).  

Závěr z diskuze: 

Komise doporučuje variantu 1b – smíšeného provozu vozidel a chodců na vozovce (obytná zóna) 

s odstavnými stáními naproti rodinných domů.   

 

 

ad. 4. Projednání PD a návrhy variant řešení komunikací a parkování sídliště Za Stadionem III. 

etapa 

Komisi byl představen návrh, který vyšel z požadavků při projednávání s místními obyvateli při místním 

šetření.  

 

 

ad. 5. Projednání PD a návrhy variant řešení ul. Jiráskova 

Členům komise byla předložena „Studie – ul. Jiráskova – Bezbariérová trasa“ zpracovaná firmou 

ŠTĚPA Projekce s.r.o. Oproti dříve předloženému návrhu na úpravu bezbariérové trasy byl do studie 

zahrnut celý šířkový profil ulice, včetně nového povrchu komunikace.   

Závěr z diskuze: 

Komise výstavby a urbanismu bere předloženou studii na vědomí a nemá k ní připomínky. 

 

  

ad. 6. Dům s architektonickým ateliérem a bytem správce, ul. Nětčická, arch. Králíček 

Arch. Králíček podal žádost o stanovisko k projektové dokumentaci architektonického ateliéru s bytem 

správce na ul. Nětčická, v sousedství areálu klubu “Jančovka“. Předložený návrh je v souladu 

s územním plánem Kyjov.   

Závěr z diskuze: 

Členové po zvážení a doplnění PD doporučují vydání kladného stanoviska.  

Hlasování: 6-1-0   

 

 

ad. 7. Různé 

Ulice Čeložnická 

Arch. Bílý seznámil členy komise s urbanistickou studií ulice Čeložnická. Jedná se o koncepci zástavby, 

tj. vedení technické a dopravní infrastruktury, možnost výstavby se stanovením stavební čáry.    

Závěr z diskuze: 

Komise výstavby a urbanismu vzala předloženou studii na vědomí a nemá k ní připomínky. 

 



Město Kyjov 
Komise výstavby a urbanismu 

 

3 

 

Koncepce dopravy 

Vedoucí ORM navrhl, aby minimálně jedno další jednání komise bylo věnováno pouze koncepci 

dopravy. Na cloud budou uloženy dosud zpracované koncepce dopravy.    

 

 

 

Zapsal: Roman Pekárek 

 

 

Ověřila: Mgr. Hana Bednaříková  


